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Protokól N.I/20l0
z Inauguracyjnej sesji Rady Gmńy Mietków

z dnia2 grudnia 20i0 r

wsfyscy zebrani odśpiewali hymn p.fy akompaniamencie Pani Aglieszki
Będkowskej.Wróblewskiej.
Następnie Helena Ańymowicz'radla seDiolka przedŚawiła PrzĆwodDicząceao
Gminnej Komisji wyborczej w Mietkowie Bronjsława \łaMzonka, który Męczy
radnym i wójtowi zaświadczenia o wyborze.
Przewodniczący Gminnej Komisji wyborczej podsumował akcję wyborczą
pogratu]ował wszysrkim wyboru i wręczył kolejno zaświadczenia o wyborze'

Po wręczeniu zaświadczeń , radna He]ena Artymowicz olworfyła Sesję
słowami ''otwieram sesję Rady G liny Mietków'''
Złozyła serdeczne gratulacje wójrowi i wszystkim nowo v]brmym radnym, których
społeczeństwo obdarzyło zaufanięm powjerzając mandat radnego oraż życzyła
owocneJ pracy w rozpoczynającej się kadencji'

NaĘpnie przęds1awila poiządek obrad informując. żc z poŹądku obrad
zdejmuje się punkt ,, slubowanie wójta Gminy Mietków,' ponieważ z wyjaśnień
wojewody Dolnoś]ąskiego $]nika, iż nowo wybrani wójtowie powinni złofyć
ślubowanie w cią8u 7 dni od ogłoszenia. po drugiej turze wyboró\', obwieszcfenia
PKw w DfieniikLr Us1aw o zbiorczych łynikach Rfbońw wójrów na terenie całego

L Slubowanie radnych.
2' Wybór Przewodniczącego Rady Gniny Mietków.
3' wybór Zastępców Prz€wodniczącego Rady Gminy Mietków
4' Powołanie komisji sta|/ch Rady Gminy Mietków, wybór ich

przewodniczących oraz ich składów osoboqrch'
5' Wnioski i inteĘelacje radnych
ó' Spra!'y róae.

w zwiąfku ze zdjęciem punktu z porządku obrad. proszę o pŹegłosowanie.
Głosowało 15 radnych.oddano 15 głosów,'fa:
H. Artymowicz stwierdziła, że poźądek obrad fostał prfyjętyjednogłośnie'

H' Artymowicz odcz]tała rotę ślubowmia ,,Wiemy konsg'tucji i p.aM
Rfeczypospo]itej Polskiej ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie'
rzete]nie i uczciwie' mając m wzg]ędzie dobro mojej gminy i jej nieszkmców' i
fwóciła się do najmłodszego radnego. Pawła wacławka o wycz}t}vanie naeisk
radnych f listy obecności, któŹy kolejno WFowiadali słowo ,'Ślubuję" dodając
zdanie .'Tak mi doponóż Bóg'''
H' Ańymowicz poinformowała radnycb, że od tej chwili mogą podejmować



prawomocne uchwaiy.
2

ad 2.
wybory PŹewodniczącego Rady Gminy.

Helena AJrymowicz shvjerdziła, że Przed lrzystąpieniem do wyboru
lrzewodniczącego Rady należy ł}brać Komjsję sku1acy.jną Zwróciła się do
radnych o zgłaszanie kandydatów do komisji i do radnych zgłosfouych o Ęrrazenie
zgody na pracę w konisj1.
Z8łosfono następujących kaDdydatówj
] ' skwarczek Jłosław
2' cap Boż€na

. H' Ańymowicf zap)aała kolejno każde8o kandydala cfy \iTraża zgodę na pracę
w Komisji skntacyjnej . ivszyscy kandydaci \)raziii zgodę . oraz zapFała klo jest
2a zanrknięciem listy kandyda!ów do Komisjiskutacyjnej
.jednogłośnie (głosowałols radnych . 15 za zamknięcien lisĄ')'

Następnie Komisja SkutacyiDa ukolsĄauowała się . Przewodńiczącym została
Pani cap Bożena, seketarzĆm - Wacłarvek Paweł i członkien skrvarczek Jarosław'
Po ukonslytuowaniu się komisji H' Artymowicz ogłosiła zgłasfanie kaDdydatów na
Przęwodniczącego Rady.
' KafimieŹ Polański z8łosi] radlego . Józefa Żygadło.
J' Zygadło s],rŹi] zgodę na kandydowanie'
.Kuria1a Jerzy zg]osiłradnego Andrzeja Pietruszkę
A' Pietruszka nie wyraził zgody nakandydowanie'
H' Artymowicz zaplała klo jest za zamknięciem ]is!y kaldydatów na
lrzewodniczącego Rady . jednogłośnie - (głosowało 15 radnych ' 15 za amknięciem
lisly)i zwróciła się do Komisji SkJntacy.jnej o przygotowdie kalt do głosowania i
p- lep|oudd/e l ie  u\bo.ou.  wy 'a5  | i ,a  / JsJdy  g|o"osdat  .  k lo .*L  /d  \ ' foo  ęm
,adnegoi .Z)gadlo nes. .esakd-o)d. la .akro es pre.:" , r ,{e. tJ

Po pŹygolowmiu kań do głosowania seketarz Komisji Paweł Wacławek
wycz)tywał kolejno nauwiska radnyc\ którzy podchodzili do stolika f umą i
Mzuca]i karty do głosowania.

Po p.zeIiczeniu głosów Pżewodnicząca Komisji B cap odczfala prolokół
głosowania (w załączeniu) kandydat ofzymał 8łosów.'za.,. lo' ,'przciw'..5
Na lrzewodniczącego Rady cminy Mietków zośa} wybrany Życ^d|o lóz.t .
otrzyntując l0 głosów '

H. Artymowicz lo8ratulowała nowo lvybranemu przewodńcfąceńu Rady cminy,
zycz{ owocnej pmcy na tym stanowisku i !Źekafała dajsze Prowadzenie obrad
sesji na jego ręce.

!ó&t żygadło - dziękuję za garulacje oraz wszyslkim Bdnym za wybór



chciałbym dobże przewodniczyć Edzie, a]e bef waszej pomocy niczego nie
,3-

dokona'n. Chciałbyn również aby dzialalność rady by]a SPra$Ta jak
w poprzednich kadencjach iwielŹę' że lak będzie'

ad 3.
PŹewodniczący Rady przeszedł do następnego punktu obrad Ses.ji jakim jeŚ wybór
zas!ępców PŹewodniczącego Rady'
w),jaśnił. że uŃawa dopuszcza sfbó| 3 zastęlców przewodniczące.qo' jednak wg
Statutu gmńy Rada Grniiy wybiera 2 zastępców pźewodniczącego.

Następnie Przewodniczący zwróci} Się do radnych aby zgłaszali kandydatórv
na zastępców lrzewodniczącego Rady'
. ]lelenaAnymos'icz zgłoszoB przez Józefazygadto
Edward Kassan zgłoszony pżez ADdlzeja Pielruszkę

Kandydaci wyrazili fgodę na kandydowanie na fas!ępców pżewodnicfącego'
Przewodniczący zapfał ktojeslza tym aby zamknąć listę kandydatów . jednogłośnie
( l 5 obeclych . l 5 za zamloięciem listy).
Za fgodą wszys&ich mdnyclr Komisja skutac).na pozoslała w 1akim samym

Po zgłosfeniu kandydatów na za$ępców pŹewodniczącego . PżeYodniczący
Rady zwrócił się do Konisji Skutacyjnej o przygotowanie kart do głosow.nia
i pżeprowadzenie wyborów,

Po lrz'gotowaniu kalt do głosowania Seketarz Komisji skutacyjnej Paweł
wacławek wycz}t}vał kolejno radnych f lisly obecności' którzy podclrodzili do
sto]ika z umąi w|zucali głosy'

Po przelicfeniu głosów PŹewodnicząca odcz)tała protokó] glosowania (w
załączeniu) . HelenaAj1ymowicz . otżymała 14 głosów,.fa.., l głos,'przeciw''

. Edward Kasfu otŹymał 13 głosów,,za',' 2 głosy ''przeciw''
Przewodniczący Rady Żygadło J. . ogłosił, że na zaŚępców przewodniczącego
zostali wybrani radna H€lena Artynorvicf i radny [drvard Kassan
i pogratuIowa} im wyboru na fastępców pŹewodniczącego'

Przechodzimy do wyborów komisji slahJch LAdy gminy . zgodnie z ustawą wybór
przewodniczących konisji odbywa się w głosowanju jawnym' Prcszę o zgłaszania
kmdydatów na przewodniczących komisji' Przyponinam radnym, że zgodnie ze
stalutem przy Radzie Gminy działają 1 komisje . Budżetowa. Gospodarki i Mienia,
oświaty Ku[ury sPortu i opieki Zdrowotnej oraz Rewią.na'
Proszę zgłasfać kandyda1ów na przewodniczących loszcfegó]nych komisji.

Na prrwodniczącego Konrisji oświatx Ku]tury sPoltu i opieki Zdrowotnej Cap B
zgłosiła Andrzeja Pietruszkę'
Na przewodniczącego Komisji cospodarki i Mienia Łącf Ryszard zgłosił



Kaznnierza Polańskiego
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Na ptevodnicfące8o Komisjj Bxdżetowej Polański K' zgłosit lietryka

Na ?Źewodnicfąceco Komisji Rewifyjnej Janicka Krystyna z8łosiła Rysfarda

Pżewodljczący zap>Ąał . .Z!
zmykm listę kandydatów czy
wszyscy ryrazjli zgodę'

' ' . l  
j e " r c /e  /8 |os le ' |d .  Ie .  I  l $ ią l (L  /  y |n

Kand)dacI s)rażaJą zgodę nd kJd)dowanje'

Przystępujemy do głosowania|

ł:"fi1ff;[i*"i.fi}:jłi"..ł?m Komisji oświatx Kultury, sportu i opieki
Clo oudto l5  Bon)c f  -  oooano 4g,oso*. . /a . l t to" . .p .zc( .s

)'J.^Y.-l. il-' |."j":d"ic,ąc) m Komi'ji ostri.r}. KU|luĘ. sPorru iop|el'iZdrowotn.j fostał Ąndnei Pi;iruszka.

{; ." ; ,*0.*,  
Dr lewodni . /a .  v  Komi,  cu"podd ( ,  M.e d lo . rat  KdTi r  e i . ,

c]oŃwd|o |{Idd lyc\ .  od. l3no |1g|o"os ' . /n '  2 . | ' )  ' 'pPe. jw
:*." .9."1.^ 

pr ,etodni . fąc}n| Kom'5 ' i  cospodark i  i  \ ' | i .n ic  zos la|
^azIrn| € r z  Po| .ńsk i

:."".f 1 
.y: 

"' 
przewodliczącym Komisji zośał Budżetowej został Henryk

Głosowało 15 radnych - oddano 15 głosów.,z''

]':]:ii1:. 
^ prze$odni(?ąc}m Komisji Bu']żero\tei rc9a Lk4!!'Ń.zmlerczak.

| lo  e l  /d )m Jb) p l l cwodnjc ląc)  Ko|r  s j i  Rewi f) i1ej  /ona '  R)szdrd J  ą./
:1:..::: l". ' ,  ]"! 's oddJ1o' I g! 'oq';. '  2 8'o1 

.u st,,, 6' la." 5;ę-
prl.wodnicfĘcym Komisji Rctvi4jnej /osldi Rv;ard Lącz

P|fewodn|.ząc) RC' .  o8'Ź '/ .m kJo ka przeroe i  p.o 'Ze r ' ' ó l )c| o /g.a./ .n ie
. 6Kcesu '1o poszczególnych komisji'
fo..pęeŃ1e przewodDiczący poszcfe8ólnych komisji podaivali składy oŚobowe
- Komisja Rewizyjna: . Arna Brańka,

- Jotanta popietska,
. Paweł wacławek'

,'.1i."::ill"i::1..p{r 
- 
fro E- 2 '"kim .krdde,h (ori5ji Re{i4incj

urosowaro l)  mdnyrh -  oddaro t5 gtosow.,za. .
5 'u er. l7d n. ,e posołana /osbld Koni( id ReLi , f  nd w sUaof ic j 's

. Komisja Gospodarki i Mienia: Pawel wacławek,
- Fdqdd Ka.srn
. Drobny Mirosław
- Jerzy Kurtata
- Krystyna Janicka



. Henryk KaŹmierczak
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Przewodniczący zaPytał - kto jest fa takim sktadem Komisji Gospodark i Mienia
Głosowało 15 radnych oddano 15 głosów '.za''
stwierdzm' że powołana została Komisja Gospodarki i Mienia w składzie j 'w.

KomisjaBudżelowa: Helena Altymowicz,
. Bożena Cap,
- Joldta Popielsk.
Jerzy Kuriata,

. Jarosław skwarcfek.
- Andrzej Pietruszka

Plfewodliczący zapytał . kro jest za takim sk}adem KomisjBudżetowej
Głosowało 15 .adnych. oddano ]5 głosów ',fa',
s1wierdzam' że powołana została KoniŚja Budżelowa W składzie j 'w

Komisja oświaly, Kultury, Sponu ioPięki Zdro$,otnej: Helena Ajtymowicz,
. Bożena cap'
- Jolanra Popielska.
- Ed$Erd Kassan,

:*.'J,'#JiH*"_
Przewodniczący zap),tał - klo jest a takin składem Komisji oświaty, Kullury.
Spońu i opieki Zdrowohej
Głosowało 15 radnych. oddano 15 głosów',za',
Stwierdzam, że powołana zośała Konisja oświaly, Kultury spoltu i opieki
Zdrowotnej w skladzie jw

Następnie Zastępca Przewodniczącego Helena Ańymowicz odcz}tała projekt
uchwały w sprawie powo}ania komisji stałych Rady GmiDy Mie1kó\ wybór ich. 

' przewodniczącyclr oraz ich składów osobowych'
Przewodniczący Śtwierdził , że w Niązk:, z lyfi że kolejno 8łosorvane były wybory
pŹewodniczących i składów osoboł}ch komiŚji stwiedzan, że uchwała została
podjęla większością głosów

Ad 5' wniosków i ilteĘelacji nie zgłoszono'

Ireneusz słoma radny powia1owy pogratuluję radnym oraf wójlowi
t'yboru' jako radny Powiatu wrocławskiego deklaruję współpracę, liczy się
przed€ 'vszystkim dobro mieszkańców gminy, będzieny Się wsryscy slarać
aby niezawiedli się na nas'

- Zuzama Smereka - 8ratuluję radnym i wójtowi $yboru dołącfam sję do
zyczeń i dekldacji Leneus,a Słomy'

Ustalolo termin sesjina 14 grudnia - wtorek na godz. llm.



. ó .

Na ukończenie Mirosław stawski - Dyrektor coK powitał nowych iadnyci i
wszystkich zebrmych' pogiatulował radry,lr1 wyboru i poinfonnował o najbliższych
impiezach oĘanizoweych w GoK.u:

]|,12'|2'20|0 L . festiwal rremiosła' stołów wigiiłnych' Będą wystawime
cerryfikaty - gmina Mietków poprzez GoK ubiega się o 7 certyfikalów - m'in'
Be w Mietkowie i bar w Milinie

- 16'12.2010 L . aodz' 17 festiwa] wigilijny , kiemasz ozdób wigilijnych,
wspólna wigilią kolęd}

serdecaie uplaszam wszystkich Ednych. so,lrysów i wszystkich miesfkańców
8miny do wzjęcia udziału w tych imprezach'

PŹewodniczący Rady - JóEf Zygadło zamknął obrady słowani ,Zmykam sesję
Rady Gminy Mietków''


